
P R O T O K Ó Ł  Nr 43/13 
ze wspólnego posiedzenia Komisji: Rewizyjnej, Gospodarczej,  

Społecznej Rady Gminy  w dniu 18 października 2013 r. 

 

Posiedzenie trwało od godz.  10
00

 do 12
30 

 w sali Urzędu Gminy Suwałki. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Rewizyjnej: Adam Nieszczerzewicz, Jolanta 

Sztermer, Marek Klimaszewski, Piotr Taraszkiewicz, Marian Wiszniewski. 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji Gospodarczej: Piotr Tomaszewski, Marek Jeromin, Jarosław 

Ostrowski, Andrzej Safinowski, Grzegorz Rozumowski. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Społecznej: Marzanna Żylińska, Marian Sawicki, 

Maciej Suchocki.  

Nieobecny na posiedzeniu komisji Radny Grzegorz Moroz. 

Ponadto udział wzięli: Tadeusz Chałko – Wójt Gminy, Alicja Przekop – Kierownik Ref. ds. 

IG, Bartłomiej Żuchowski – Inspektor Ref. ds. PP, Ewa Warakomska – Inspektor Ref. ds. PP, 

(listy obecności w załączeniu do protokołu). 

 Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Analiza wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Dyskusja na temat przydomowych oczyszczalni ścieków mieszkańcówa. Gminy. 

6. Stawki podatkowe i opłaty lokalne. 

7. Rozpatrzenie wniosków o opracowanie i zmianę planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski. 

10.  Zamknięcie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Maciej Suchocki – Przewodniczącego Rady otworzył wspólne posiedzenie Komisji. Powitał 

zebranych i stwierdził, że  w posiedzeniu uczestniczy 100 % ustawowego składu Komisji 

Rewizyjnej i Gospodarczej oraz 3 członków Komisji Społecznej - podejmowane opinie                      

i wnioski są prawomocne.   

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym porządek wspólnego 

posiedzenia Komisji.  

Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

Protokoły z posiedzenia ostatniego komisji przyjęto jednogłośnie i bez uwag. 

 



Ad. 4 

Analiza wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Alicja Przekop – Kierownik Ref. ds. IG przedstawiła propozycję nowych niższych stawek 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 2014 rok od gospodarstw domowych                  

i nieruchomości niezamieszkałych. Pojawiły się propozycje aby zmienić lokalizację 

ustawienia pojemników na szkło, gdyż te, które stoją w miejscach ustronnych są często 

przepełnione odpadami komunalnymi.  

Przedstawione nowe stawki na 2014 r. zostały jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane przez 

Komisje. 

Kierownik Ref. ds. IG podkreśliła konieczność zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości oraz uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi. Należy dokonać zmian  

również w uchwałach: w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie 

Gminy Suwałki; w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik;                    

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Ad. 5 

Dyskusja na temat przydomowych oczyszczalni ścieków mieszkańców Gminy. 

 

Tadeusz Chołko – Wójt Gminy poinformował, że jest możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych na kanalizację na terenach chronionych, Natura 2000, Park Narodowy albo 

Park Krajobrazowy. Na terenie Gminy Suwałki takie tereny są już skanalizowane bądź są 

oczyszczalnie przodowe z drobnymi wyjątkami.  

 

Ad. 6 

Stawki podatkowe i opłaty lokalne. 

 

Tadeusz Chołko – Wójt Gminy omówił proponowane stawki podatków i opłat lokalnych na 

rok 2014. 

Komisje  przegłosowały proponowane stawki podatku na 2014 rok. 

- Proponowane stawki podatku od środków transportowych na rok 2014 na poziomie roku 

2013 : – głosowało 13 radnych: za 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. 

- Proponowane stawki opłat lokalnych, w tym miejscowej i targowej na 2014 rok na poziomie 

roku 2013, oraz odstąpienia od pobierania w 2014 r. opłaty od posiadania psów:                           

– głosowało 13 radnych: za 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

- Proponowane stawki podatku od nieruchomości na rok 2014 według propozycji zgłoszonych 

przez Wójta Gminy (propozycje w załączeniu do protokołu): – głosowało 13 radnych: za 13 

głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały proponowane stawki podatku na 2014 rok. 

W związku z brakiem ogłoszenia Komunikatu Prezesa GUS w sprawie:  

- średniej ceny sprzedaży drewna do obliczenia ustawowej stawki podatku leśnego na 2014 r.; 

- średniej ceny skupu żyta do obliczenia ustawowej stawki podatku rolnego na 2014 r.; 

stawki podatku leśnego i rolnego na 2014 r. nie były omawiane. 

 

 



Ad. 7 

Rozpatrzenie wniosków o opracowanie i zmianę planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Bartłomiej  Żuchowski  - Inspektor Ref. ds. PP przedstawił wnioski: 

- Pana Bogdan K. w sprawie sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr 50/3, 50/4 w miejscowości Dubowo Pierwsze.  

  Komisje proponują wniosek uwzględnić przy opracowaniu miejscowego planu w miarę 

posiadanych środków. 

- Pana Jarosława Dz. o zamianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działki nr 223/2 położonej w miejscowości Taciewo. Komisje są zdania, aby wniosku nie 

uwzględnić ze względu na bliskie usytuowanie elektrowni wiatrowych. 

- Pani Honoraty S. o zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

nr 201 we wsi Biała Woda. Komisje negatywnie odniosły się do wniosku ze względu na 

bezpośrednie sąsiedztwo udokumentowanych złóż kruszywa oraz przebiegu linii 400 kV. 

- Pana Waldemara W. o sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działek 240/2, 240/3, 240/5 w miejscowości Biała Woda. 

  Komisje proponują opracować miejscowy plan na w/w działki, z uwzględnieniem wniosków 

sąsiadów i proponują podjęcie uchwały intencyjnej celem opracowania planu. 

 

Ad 8 

Sprawy bieżące. 

 

- Tadeusz Chołko – Wójt Gminy przedstawił stanowisko XIV Kongresu Gmin Wiejskich 

Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie finansowania rozwoju obszarów wiejskich w latach 

2014-2020, w którym uczestniczył wraz z radnym Markiem Jeromin. 

 

- Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady zapoznał z wnioskiem dyrektor Zespołu Szkół                 

w Starym Folwarku w sprawie ujęcia w budżecie Gminy na rok 2014 jak też w planie 

pięcioletnim środków finansowych na budowę sali przy Zespole Szkół w Starym Folwarku 

w sprawie budowy sali zaangażowana jest cała społeczność szkoły, czego dowodem jest 

wniosek z podpisami złożony 12 marca 2013 r. do Wójta Gminy Suwałki. 

  Komisje doceniają i w pełni popierają inicjatywę całej społeczności szkoły w Starym 

Folwarku ale ze względu na rozpoczęte inwestycje Gminy Suwałki nie widzą możliwości  

realizacji budowy sali przy Zespole Szkół w Starym Folwarku w 2014 r.. Komisje 

proponują aby prace związane z  budową sali rozpocząć po zakończeniu obecnie trwających 

inwestycji. 

 

- Piotr Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Gospodarczej Rady Gminy Suwałki wystąpił                 

z wnioskiem o ustalenie przystanków PKS w miejscowości Piertanie i Tartak – w celu 

dowozu z w/w miejscowości dzieci do Zespołu Szkół w Starym Folwarku. 

   Komisje przychyliły się do wniosku. 

 

- Ewa Warakomska – Inspektor Ref. ds. PSG przedstawiła wniosek Marleny Andżeliki 

Sienica w sprawie jednorazowego zasiłku szkolnego (zdarzenie losowe tj. śmierć ojca). 

Komisja Społeczna jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała  wniosek przyznając, 

maksymalną wysokość zasiłku  w wysokości 575 zł. (głosowało 3 radnych: - za 3 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było) 

 



- Ewa Warakomska – Inspektor Ref. ds. PSG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na 2014. 

   Komisje pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

 

Ad. 9 

Wolne wnioski. 

 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady wnioskował o zaproszenie dyrektorów szkół na 

najbliższa sesje w celu przedstawienia „Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy  Suwałki  za rok 2012/2013. 

 

Komisja Gospodarcza Rady Gminy Suwałki po oględzinach w terenie rozpatrzyła wnioski: 

- Pani Anny R. o sprzedaż części działki o nr 35 w m. Bród Nowy - pozytywnie zaopiniowała 

sprzedaż w/w działki. 

- Pana Pawła S. w sprawie nieodpłatnego przekazania działki o nr 2/6 w m. Turówka Stara na  

rzecz Gminy Suwałki - negatywnie zaopiniowała przejęcie w/w nieruchomości. 

 

Ad. 10 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie Komisji, podziękował za 

udział w posiedzeniu.         

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządził:                                                                    Przewodniczący Komisji: 

………………………….                                                            …………………………….. 

 


